

A4 方便校園列印版

A4 為目前最普遍的列印規格，提供本版以利高中校園及同學列印使用。

正式考試答題卷規格為一張 A3 大小，採雙面列印，正面左右區分為第 1 頁及第 2 頁；背面左右區分為第 3 頁及第 4 頁。目前提供的 A4 校園列印版，共有 4 頁，分別對應 A3 規格答題卷的第 1-4 頁（參見圖示）。

A3 正式考試版

The image displays four sample pages of the 110th National University Entrance Examination (110學測) in Chinese. The pages are arranged in a 2x2 grid, showing both the front and back of the test paper.

- Top Left (A3 正面):** This is the first page of the test paper. It contains the title "110 年統測考試中心" (110th National University Entrance Examination Center), the subject "社會科目" (Social Subjects), and a barcode. Below the barcode, there is a section for "考試科目" (Examination Subjects) with checkboxes for "國文" (Chinese), "歷史" (History), "地理" (Geography), and "公民" (Civics). The main body of the page consists of a large table with multiple columns and rows, likely for recording scores or answers.
- Top Right (A3 背面):** This is the back of the test paper. It features a map of Taiwan and the surrounding region, with a red line indicating a route or boundary. Below the map, there is a section for "考試科目" (Examination Subjects) with checkboxes for "國文" (Chinese), "歷史" (History), "地理" (Geography), and "公民" (Civics). The main body of the page consists of a large table with multiple columns and rows, likely for recording scores or answers.
- Bottom Left (第1頁):** This is the first page of the test paper, showing the front side. It contains the title "110 年統測考試中心" (110th National University Entrance Examination Center), the subject "社會科目" (Social Subjects), and a barcode. Below the barcode, there is a section for "考試科目" (Examination Subjects) with checkboxes for "國文" (Chinese), "歷史" (History), "地理" (Geography), and "公民" (Civics). The main body of the page consists of a large table with multiple columns and rows, likely for recording scores or answers.
- Bottom Right (第3頁):** This is the third page of the test paper, showing the front side. It contains the title "110 年統測考試中心" (110th National University Entrance Examination Center), the subject "社會科目" (Social Subjects), and a barcode. Below the barcode, there is a section for "考試科目" (Examination Subjects) with checkboxes for "國文" (Chinese), "歷史" (History), "地理" (Geography), and "公民" (Civics). The main body of the page consists of a large table with multiple columns and rows, likely for recording scores or answers.

A4 校園列印版

提醒使用本版的教師與同學，本版僅為方便練習使用而設計，並非正式考試的版型；正式考試答題卷仍為 A3 規格。

大學入學考試中心

分科測驗參考試卷
(111 學年度起適用)

化學考科

答題卷

應試號碼、條碼、姓名（不得污損、塗改或破壞）

10117801 葉學群

☐ 確認答題卷應試號碼正確無誤確認後
考生簽名

請用正楷簽名

※考試開始鈴響後，經確認確為本人之應試號碼與姓名後，於右方之方格內劃記，並於「確認後考生簽名」欄以正楷簽名。

※請詳閱試題本上作答注意事項與答題卷劃記及書寫注意事項。

※選擇題正確作答樣例：☐ A ☐ B ☒ C ☐ D

第壹部分、選擇題（占 68 分）

注意：考生如未能劃滿方格，或不依試題本之作答注意事項劃記致機器無法正確辨識答案時，恐將影響成績並損及權益。

1	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
2	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
3	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
4	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
5	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
6	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
7	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
8	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
9	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
10	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
11	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
12	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
13	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
14	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
15	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
16	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐
17	A ☐	B ☐	C ☐	D ☐	E ☐

第貳部分、混合題或非選擇題（占 32 分）

題號	作答區				
	注意：1.應依據題號順序，於作答區內作答。2.除另有規定外，書寫時應由左至右橫式書寫。3.作答須清晰，若未依規定而導致答案難以辨識或評閱時，恐將影響成績並損及權益。4.不得於作答區書寫姓名、應試號碼或無關之文字、圖案符號等。				
18	【請用 <u>黑色墨水</u> 的筆作答】				
		名稱	用途		
	甲				
	乙				
19	【請用 <u>黑色墨水</u> 的筆作答】				
20	【請用 <u>黑色墨水</u> 的筆作答】				
21	【請用 <u>2B</u> 鉛筆作答】				
	A	B	C	D	E
22	實驗目的：【請用 <u>黑色墨水</u> 的筆作答】				
23	【請用 <u>黑色墨水</u> 的筆作答】				
	組別	4% PVA 水溶液體積 (mL)	0.01M 硼酸水溶液體積 (mL)	0.01M 小蘇打水溶液體積 (mL)	
	7			20	
24	【請用 <u>黑色墨水</u> 的筆作答】				
	組別	8	9		
	是否形成凝膠				

題號	作答區 注意：1.應依據題號順序，於作答區內作答。2.除另有規定外，書寫時應由左至右橫式書寫。3.作答須清晰，若未依規定而導致答案難以辨識或評閱時，恐將影響成績並損及權益。4.不得於作答區書寫姓名、應試號碼或無關之文字、圖案符號等。
25	【請用黑色墨水的筆作答】
26	【請用黑色墨水的筆作答】

題號	作答區 注意：1.應依據題號順序，於作答區內作答。2.除另有規定外，書寫時應由左至右橫式書寫。3.作答須清晰，若未依規定而導致答案難以辨識或評閱時，恐將影響成績並損及權益。4.不得於作答區書寫姓名、應試號碼或無關之文字、圖案符號等。
27	【請用<u>黑色墨水</u>的筆作答】
28	【請用<u>黑色墨水</u>的筆作答】
29	【請用<u>黑色墨水</u>的筆作答】
30	【請用<u>黑色墨水</u>的筆作答】